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 Dün tesadüf Kütahyaspor idarecilerinden biriyle görüşmem oldu..
 "Neler oluyor?..Ne yapıyorsunuz?" ve benzeri sorular sorduk..
 Kısaca şunları söyledi bize:
 "Gelirleri artırmak için Temmuz sonunda Kütahya'nın 10-12 kadar üst düzey yöneticisiyle
 bir kere daha toplantı yaptık.Tartıştık.Çıkış yolları aradık.Otogar ve SLİ gelirlerinden başka
 şimdilik gelirimiz olmayacak gibi görünüyor..Çünkü Bld.Başkanı direniyor..Daha fazla birşey
 yapamam diyor" dedi..
 "Şimdilik bu şekilde yola çıkacağız.Bu hafta futbolcularımızı toplayacağız.Ama bu konuda
 bir şikayetimiz var.Şu günlerdeki sessizliğimizden ve belirsizliğimizden faydalanmaya
 çalışan şehrimizin diğer süper lig takımlarından bazıları BİZİM FUTBOLCULARIMIZI 
 ANTRENMANLARINA DAVET EDİYOR ve HATTA ONLARI KENDİ TAKIMLARINA EMPOZE
 ETMEYE ÇALIŞIYOR..Bu takımı biz biliyoruz..AYIP OLUYOR AYIP!" diye serzenişte bulundu.

 Son durumlar böyle..Gelişmeler oldukça sizlere aktarmaya çalışacağız.. 
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